
Respostes a la ciutadania del regidor no adscrit al Ple de 19/12/2018 

Sra. Maria Jesús Sinfreu  
 
1 Com afectarà a llarg termini al petit comerç l’obertura del nou centre 
comercial? 
 
2 De qui ha estat la idea de posar-li Finestrelles Shopping Centre i per quina 
raó ha estat aquest el nom escollit per al centre comercial? 
 
El senyor Comellas: 

“Bon vespre, senyora Sinfreu. Sobre la primera pregunta, l’impacte, l’impacte és 

desconegut. Hi havia un estudi d’impacte que la promotora EQUILIS va lliurar a 

través d’una consultora externa, que al meu judici, més que una anàlisi d’impacte és 

una enquesta telefònica. Una enquesta, en definitiva, sobre la previsió d’impacte que 

hi haurà, però no és una anàlisi sobre la interacció de l’oferta del centre comercial 

amb l’oferta comercial que ara té Esplugues. En qualsevol cas, és la nostra feina, jo 

crec que és un compromís de tots els grups i regidors que donem suport a aquesta 

iniciativa, fer bona aquesta interacció entre el centre comercial i el comerç local, de 

tal manera que es reforcin mútuament i tots dos col·lectius donin un bon servei 

comercial a la ciutat. 

Sobre el nom del centre, de nou indicar que és una iniciativa privada. En el seu 

moment, quan jo estava al govern com a tinent d’alcalde, quart tinent d’alcalde, ja 

vaig palesar la meva sorpresa sobre el nom però, efectivament, el nom és una 

decisió privada i s’ha de respectar. Per tant, queda fora de l’àmbit de l’actuació 

municipal decidir quin és el nom d’un centre comercial impulsat privadament. I no 

voldria allargar-me sense desitjar-li unes bones festes. Gràcies.” 


